
 
PROTOKÓŁ  NR 92.2013   

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  
z dnia 18 lipca  2013.   

 
Obecni: 
 
1. Tadeusz Groszek     -   Przewodniczący Komisji 
2. Robert  Szydlik        -   Zastępca Przewodniczącego  
3. Mirosław Sobczak   -   Członek Komisji  
4. Dariusz Kur             -   Czonek Komisji 
5. Tadeusz Sasin          -   Członek Komisji 
6. Mirosław Szczotka  -   Członek Komisji 
 
Ponadto w posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 
 
1. Halina Kusak       -  Skarbnik Gminy  
2. Jadwiga Gizińska - dyrektor ZOPO  
3. Marek Markowski - kierownik wydziału inwestycji  
4. Piotr Gołoś            - główny specjalista ds. infrastruktury drogowej 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek: 
 
1. Przyjęcie protokółu z poprzedniego posiedzenia Komisji; 
2. Informacja na temat: 
    - ulg i zwolnień w podatkach od osób fizycznych i prawnych za I półrocze  
      2013 roku;     
    - udostępnienia wszystkich faktur  za publikacje, emisje ogłoszeń, audycji  
      opłacanych przez Gminę w 2012 i 2013 roku; 
    - sytuacji finansowej w szkołach w I półroczu 2013 r.; 
    - projektu i wykonania przykanalików na oś. Słoneczna w Tłuszczu i nt.  
      nie odwołania się od opłaty legalizacyjnej; 
    - nagród w Urzędzie w 2012 roku; 
3. Sprawy bieżące;  
4. Wolne wnioski; 
5. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji. 
 
Ad1. Protokół z ostatniego  posiedzenia Komisji został przyjęty. 
 
Ad2. Pani Skarbnik udzieliła informacji na temat ulg i zwolnień w podatku od 
nieruchomości za okres I półrocza 2013 roku zgodnie z załącznikiem nr 1 do 
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niniejszego protokołu i w podatku od środków transportowych zgodnie z 
załącznikiem nr 2 do niniejszego protokołu. 
Komisja przyjęła do wiadomości. 
 
Radny Mirosław Sobczak zwracając się do Pani Skarbnik powiedział, że na 
modernizację budynku OSP w Jasienicy została w budżecie gminy 
zabezpieczona kwota 20 000 zł. W ramach tej modernizacji postanowiono 
wymienić pokrycie dachowe  na tym budynku i Zarząd OSP ma dwie oferty, 
które znacznie przewyższają kwotę 20 000 zł  i  brakuje 35 000 zł . 
Czy w takiej sytuacji Zarząd OSP Jasienia może wystąpić z wnioskiem do 
Burmistrza o zwiększenie dotacji na realizację tej inwestycji. 
 
Pani Skarbnik odpowiedziała, że jak wpłynie wniosek, wspólnie z Burmistrzem 
będzie się zastanawiać skąd wziąć na ten cel środki. 
 
- odnośnie  udostępnienia wszystkich faktur za publikacje/emisje ogłoszeń, 
publikacji, audycji opłaconych przez  Gminę w 2012 i 2013 roku Pani Skarbnik 
poinformowała, że przygotuje na następne posiedzenie Komisji.  
Komisja przyjęła do wiadomości i  termin kolejnego posiedzenia Komisji 
ustaliła na 5 sierpnia 2013 roku.  
 
- Pani Jadwiga Gizińska przedstawiła sytuację finansową w szkołach po I 
półroczu 2013 roku zgodnie z załącznikiem nr 3 do niniejszego protokołu. 
Poinformowała, że plan we wszystkich placówkach oświatowych został 
wykonany w 53,3% . W wynagrodzeniach plan został wykonany w 48,11%, 
także na płace i pochodne wystarczy środków.   
Wydatki rzeczowe są realizowane zgodnie z planem i potrzebami, natomiast 
może zabraknąć środków na energię i olej co w sumie daje kwotę 43 000 zł, ale 
rzetelne dane będą dopiero we wrześniu.  
 
  
- Pan Marek Markowski udzielił informacji na temat projektu i umowy na 
wykonanie przykanalików na osiedlu Słoneczna.  
Umowa przewidywała termin wykonania do końca czerwca ale Wykonawca 
złożył wniosek o przedłużenie umowy  uzasadniając to pismem jakie otrzymał z 
Powiatowego Ośrodka Geodezji i Kartografii w Wołominie,  w którym 
kierownik Ośrodka informuje, że w związku z wejściem nowego rozporządzenia 
dotyczącego czynności geodezyjnych jakie wykonuje Ośrodek, znacznemu 
wydłużeniu  uległy czynności związane z aktualizacją mapy, nowej symboliki 
na mapie  itd..  przez co znacznie opóźnił się termin  ZUD. Oprócz  tego cały 
czas wpływały wnioski od mieszkańców i aby wszystkie te wnioski 
mieszkańców uwzględnić, przedłużyliśmy termin do końca sierpnia br. jak 
widać z przyczyn niezależnych od Wykonawcy.    
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Przewodniczący Komisji zapytał, czy Gmina zwracała się do Ministerstwa 
Finansów z zażaleniem na Postanowienie Wojewody odnośnie odmówienia 
wszczęcia postępowania administracyjnego w sprawie umorzenia lub rozłożenia 
na raty opłaty legalizacyjnej w wysokości 250 000 zł za wybudowanie bez 
pozwolenia obiektu sportowego kategorii V w Tłuszczu ( stadion wraz z 
obiektami ) .  
 
Pan Markowski odpowiedział, że opłatę naliczył Powiatowy Inspektor Nadzoru 
Budowlanego, Gmina zwróciła się do Wojewody o umorzenie lub rozłożenie na 
raty. Wojewoda postanowieniem odmówił. Istniała możliwość złożenia 
zażalenia na postanowienie, ale ponieważ zostało ono wydane zostało w trybie 
KPA , to nie  ma w nim oparcia projekt budowlany. Prawo budowlane 
przewiduje że  nawet jeśli byśmy się odwołali do Ministra Finansów, to nie 
wstrzymuje czynności organów nadzoru budowlanego w trybie prawa 
budowlanego. Bardzo dokładnie było to przez naszych prawników analizowane 
i doszliśmy do wniosku, że takie zażalenie niczego by nie zmieniło, a mogłoby 
narazić gminę na dodatkowe opłaty, czyli odsetki od nie zapłaconej kwoty albo 
byłby nakaz rozbiórki.  
 
Pan Piotr Gołoś udzielił informacji na temat projektu budowy ulicy Sasanki. 
Poinformował, że Gmina wygrała sprawę w sądzie i dopóki nie przyjdzie 
prawomocny wyrok sądu, nie można ogłosić przetargu i raczej nie realne jest 
wykonanie tego projektu jeszcze w tym roku.  
Odbyła się dyskusja w tym temacie.  
W trakcie dyskusji poruszono również sprawę wykaszania poboczy dróg 
gminnych, które zdaniem Komisji powinien robić ZGKiM w Tłuszczu na 
podstawie jednego zlecenia, a nie każdorazowo zlecać inną drogę do 
wykoszenia. 
 
Radny Szydlik zapytał o ulicę Leszczynową i ulicę Mazowiecką. 
 
Pan Gołoś odpowiedział, że ulica Mazowiecka jest na etapie rozstrzygnięcia, a 
ulica Leszczynowa na etapie przygotowania dokumentacji do przetargu. 
 
Radny Szczotka zapytał, co z przetargiem na chodnik na ulicy Centralnej w 
Jasienicy . 
Pan Gołoś odpowiedział, że jest w trakcie rozstrzygnięcia przetargu. 
 
Radny Groszek zapytał, czy będzie robiona kanalizacja deszczowa na osiedlu 
Długa. 
Pan Gołoś odpowiedział że nie ma tego zadnia w inwestycjach . 
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Radny Kur zapytał, czy przewidywane są jeszcze uzupełnienia w asfalcie od 
skrzyżowania w Wólce Kozłowskiej w stronę Dębink i na  ulicy Długiej  w 
Jarzębiej Łące.  
 
Pan Gołoś odpowiedział, że stoi przed dylematem jak zagospodarować środki 
które pozostały na bieżącym utrzymaniu, gdyż potrzeb jest bardzo dużo a 
środków mało. 
 
Radny Szczotka zapytał Pana Markowskiego, na jakim etapie są prace w 
gimnazjum w Jasienicy. 
 
Pan Markowski odpowiedział, że czekamy na wydanie decyzji zatwierdzającej 
projekt zamienny. 
 
- odnośnie nagród w Urzędzie w 2012 roku  zawierających się w kwocie  
56 800 zł, Komisja nie otrzymała odpowiedzi na wniosek, ponieważ  Doradca 
Burmistrza  Pani Magda Kuczkowska  poinformowała, iż  nie dotarł do niej 
wniosek Komisji, a Pani Sylwia Barcz-Popiel Radca Prawny poinformowała, że 
składowe pensji nie są informacją publiczną . 
W związku z powyższym Komisja po raz kolejny wystąpi do Burmistrza  o 
udzielenie informacji w powyższym temacie.  
 
Ad3. Do Komisji wpłynęło pismo mieszkańców  budynku przy ulicy Bocznej 22 
w Tłuszczu ( Borki) w którym  zwracają się o zainteresowanie się bardzo złym 
stanem technicznym budynku i losem lokatorów, gdyż dalsze przebywanie w 
tym budynku zagraża ich życiu i zdrowiu. Pismo stanowi załącznik nr 4 do 
niniejszego protokołu. 
Komisja uważa, że pracownik odpowiedzialny merytorycznie za sprawy 
mieszkaniowe z wydziału UGK   powinien przyjść i zreferować Komisji obecną 
sytuację.  
 
Komisja wystosowała pismo do Rzecznika Dyscypliny Finansów Publicznych 
o przeprowadzenie oceny przesłanego zawiadomienia celem skierowania do 
Regionalne Komisji Orzekającej w związku z naruszeniem finansów 
publicznych  w 2012 roku przez Dyrektora Centrum Kultury, Sportu i Rekreacji 
w Tłuszczu  Pana Henryka Wysokiego. Pismo stanowi załącznik nr 5 do 
niniejszego protokołu.   
 
Radny Robert Szydlik powiedział: dziwi mnie tylko to, że to jest państwowa 
instytucja i trzeci raz kierujemy korespondencję do Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Warszawie. I tak w pierwszym przypadku skierowano nas do 
Komisji Orzekającej, Komisja Orzekająca stwierdziła, że nie jest tutaj władna  i 
że trzeba to wysłać do Rzecznika Finansów Publicznych i jest takie 
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przerzucanie, a przecież cały czas korespondujemy z RIO, tylko z innym 
organem. Tymczasem zdarzały się przecież historie, że sprawa trafia nie do tego 
sądu i to sąd kierował sprawę do właściwego sadu, nie odsyłając . 
Do pisma została dołączona całość korespondencji , która stanowi załącznik nr 6 
do niniejszego protokołu.   
 
Ad.4. Komisja skierowała do Burmistrza następujące wnioski ( załącznik nr 7,8  
i 9 do niniejszego protokołu):  
 
1. Komisja po raz kolejny wnioskuje o udzielenie informacji na piśmie, kto i w  
    jakiej wysokości otrzymał w 2012 roku nagrody, które zawierają się w kwocie  
    56 800 zł;  
2. Komisja wnioskuje, aby na posiedzenie Komisji w dniu 5 sierpnia 2013 r.  
    przybyła Pani Skarbnik i udostępniła Komisji wszystkie faktury za publikacje  
   /emisje ogłoszeń/publikacje/ audycje opłacane przez Gminę  w 2012 i 2013 r.; 
    - przybył Pan Burmistrz w sprawie PPP;  
    - przybył pracownik wydziału UGK ws. budynku przy ul. Bocznej 22 w  
     Tłuszczu; 
3.  Komisja wnioskuje o przygotowanie zestawienia listy płac pracowników  
      Urzędu za 2012r.  i I półrocze 2013 r.  według załączonego do wniosku  
      schematu. 
 
 
Ad5. Termin kolejnego posiedzenia Komisji ustalono na dzień 5 sierpnia  2013 
roku godzina  8.30 . 
 
 
Na tym protokół zakończono.  
 
 
                                                                 Przewodniczący Komisji 
 
                                                                    Tadeusz Groszek  
Załączniki do protokołu są do wglądu 
w  pokoju 38 . 
Dokument utworzyła 
Bożena Brzozowska  
Dnia 25 lipca   2013 roku. 
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